
 

 

 

 

Tarnów, 17 września 2024 r. 

KRM.0003.87.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na VII sesji Rady Miejskiej 12 września 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Stanisław Klimek złożył następujące 
wnioski:  

1. Radny bardzo prosi o pochylenie się nad tematem wykonania przejścia dla pieszych w Krzyżu  

z przystanku na  cmentarz. Liczy na to, że zmiana władzy spowoduje, że w końcu starsi ludzie będą 

mogli bezpieczniej przejść  wprost z przystanku autobusowego na cmentarz. 

2. Zwrócił się z prośbą o uchylenie przepisów dotyczących wyprowadzania psów bez smyczy.  

W związku z tym, że wiele dzieci i osób starszych jest pełna obaw w momencie, gdy spotykają 

swobodnie poruszające się psy, radny prosi o zmianę tych zapisów, ponieważ Straż Miejska  

w momentach prośby o interwencję jest bezsilna. Podkreślił również jak ważny jest kaganiec  

w przypadku wyprowadzania dużych ras psów. Poprosił o pochylenie się nad tą sprawą. 

3. Zwrócił się z pytaniem do prezesów MPEC oraz Tarnowskich Wodociągów, czy od października są 

planowane podwyżki opłat za ciepło, wodę i ścieki? Jaki to będzie wysoki procent? 

4. Zgłosił konieczność pozostawiania oświetlenia na rondzie Lwowska-Okrężna. Zasugerował, że 
światła można gasić w innych miejscach, ale ronda powinny być oświetlone, żeby nie doszło do 
wypadku.  

5. Po raz kolejny poprosił o remont ulicy Orzeszkowej. 
6. Poprosił o odświeżenie miejsc parkingowych na Osiedlu Zielonym, szczególnie pod blokami 14, 16, 

17. Miejsca postojowe w tym momencie są niewidoczne. 
 

 


